
V občini smo prisotni
od leta 1989

Kako hitro mineva čas. Minilo je pet
let odkar smo se pojavili kot stranka tudi
v naši občini. Od začetka skromno in sra-
mežljivo. Pa je čas prinesel svoje. Vrstile
so se spremembe, v katerih smo tudi mi
sodelovali.

Leto 1990. Prve svobodne volitve. So-
delovali v sklopu DEMOSA. Osebno me-
nim, da smo v sklopu te koalicije dobili
premalo. Naivnost se nam je mašCevala.

Veselili snio se ob referenduma o sa-
mostojni Sloveniji, trepetali in pomagali v
desetdnevni vojni in bili ponosni ob pri-
znanju Slovenije januarja 92.

Stranka se je počasi a vztrajno širila in
ustanavljanja odbore po KS. Prirejali smo
okrogle mize. ki so bile vedno dobro obi-
skane. Zelo veliko je bilo tudi stikov z
drzavnim vodstvom stranke. Obiskovali so
nas ministri, poslanci, ugledni strokovnja-
ki v strankinih komisijah pa tudi obisk
predsednika stranke ni bil redek. Imeli
smo srečo, da je tudi nekaj naših ljudi
sodelovalo v mestnem in republiskem od-
boru. Omenil bi samo g. Primoža Bulca, ki
je odboru zelo veliko pomagal in je Se
vedno predsednik MKD Slovenije.

Tudi z naSe strani smo se pridno udele-
ževali konferenc. kongresov in taborov,
organizirali in pomagali organizirati. Pred-
vsem pa smo se veselili Krekove akademi-
je v okviru stranke, kjer je nudila in nudi
izobraževalne programe in tečaje.Teh izo-
braževainih programov se je udeležilo ve-

liko naših članov in vsi so bili z njim
zadovoljni. Omenili bi še sodelovanje z
NAŠO KOMUNO, ki je bilo ves čas ko-
rektno.

Smo v Casu. ko se običa VIČ - RUO-
NIK cepi in dobiva drugačno obliko. obli-
ko manjših obcin, bolj ali manj posreče-
nih. Ne bi govoril o slovesu. Moja želja je.
da bi ostali tudi v bodoče povezani člani
novih občinskih odborov SKD v tako ce-
loto kot je dosedanja občina. Tudi glasilo
naj bi ostalo, kar je verjetno tudi želja
drugih. Na koncu pa naj ostane le beseda
zahvale. Ja, koga vse bi moral pohvaliti.
Najprej vse člane KO. ki so se redno ude-
leževali sej ob sredah. Teh je bilo v teh
letih okoli 150. Zahvalo za delo zasluži
nedvomno prvi predsednik stranke na Vi-
ču g. Oberč Roman, ki je oral ledino. O
sedanji predsednici stranke g. Marti Ker-
šič ne bi izgubljal besed. Hvala za ves
njen trud v imenu vseh članov SKD. Ve-
liko ur za pisalno mizo, ob fotokopirnem
aparatu, ob raznašanju pošte v svojem av-
tomobilu je presedel g. Peter Keršič taj-
nik stranke. Peter tudi tebi hvala za ves
trud.

Kar smo se v teh letih naučili naj s
pridom uporabimo v novih občinah. Duh
medsebojne povezanosti pa naj ostane. Vse
karkoli smo se naučili naj s pridom upo-
rabimo v korist slovenskega Cloveka in
družbe, ki ji pripadamo. Pa tudi gospode
na republiskem SKD naj spomnim, da se
bodo tu in tam milostno ozrli na nas s
svojo prisotnostjo. Če sem na koga poza-
bil, naj mi oprosti. Vsak si po svoje zaslu-
ži pohvalo.

Kaj pa nove volitve?
O tem v naslednji Stevilki. Na volitve

naj gre stranka kakor si sama želi, vsilje-
nega mnenja pa naj ne upoSteva.
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